
Zápis z 5. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo 
dne 4. 11. 2024, zasedací místnost Josefa Herolda v 7. patře budovy

Vinice-K726
Od 16 do 16.40 hodin

Přítomní členové výboru: doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D 
Marek Dvořák, BBA
Ing. Petr Hůlka
Ing. Gabriela Kolářová
David Krůta
Petr Kopecký-příchod v 16.12 hod. 
Ing. Michal Narovec-on line
Ing. Jana Komrsková

Omluvení členové výboru: Ing. Jarmila Bendová

Neomluvení členové výboru: —

Hosté: Ing. Petra Fingerlandová
Mgr. Martin Čásenský 
Ing. Petr Beneš
Jana Martínková
Marie Vesecká
Mgr. Petr Janů

Jednání výboru bylo zahájeno v 16.00 hod. Paní předsedkyně přivítala přítomné členy 
Finančního výboru a hosty a konstatovala, že je 7 přítomných členů Finančního výboru a tím 
je výbor usnášeníschopný. Jednání výboru probíhalo prezenčně, 1 člen byl připojený on-line. 
Na úvod předsedkyně výboru informovala členy, že dle aktualizovaného jednacího řádu 
výborů Zastupitelstva městské části Praha 10 již neprobíhá volba ověřovatele, ale ověřovatel 
je určen předsedou výboru. Jako ověřovatel byl určen pan David Krůta.

Program:

1) Aktualizace Strategického plánu udržitelného rozvoje
2) Smlouva o nájmu mezi MČ Praha 10 a Praha 10 Majetková a.s.
3) Informace místostarosty
4) Různé
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K navrženému programu předsedkyně uvedla, že na základě žádosti Mgr. Martina
Čásenského bude bod programu č.3 předřazen bodu č.2

Hlasování o schválení programu:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

6 0 0
Návrh schválení bodů programu bvl schválen.

1 člen FiV nehlasoval

bod č.l
paní Ing. Petra Fingerlandová, vedoucí OSRP, představila proces aktualizace Strategického 
plánu udržitelného rozvoje na roky 2020-2023 a uvedla hlavní změny oproti původnímu 
plánu.
Předsedkyně výboru Ing. Lucie Sedmihradská uvedla, že Finančnímu výboru byly s ohledem 
na věcnou příslušnost přidělený dvě oblasti: 1 Otevřená a 6 Podnikavá.
Diskuse: -

Hlasování o usnesení k bodu č. 1, které zní:
I. BERE NA VĚDOMÍ
aktualizaci „Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 2020-2030" 
dle předloženého materiálu

II. DOPORUČUJE
Zastupitelstvu MČ Praha 10 schválit aktualizaci "Strategického plánu udržitelného rozvoje 
MČ Praha 10 pro období 2020-2030" v oblasti 1 Otevřená a oblasti 6 Podnikavá.

Hlasování o usnesení k bodu č.l FiV
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

6 0 1
Usnesení bylo přijato.

V 16:12hod. dorazil pan Petr Kopecký

bod č.3
Mgr. Martin Čásenský informoval členy FiV schválení dotace ZHMP na zateplení ŽŠ Švehlova 
a výměnu oken v ZŠ Karla Čapka v celkové výši 90mil.Kč, financování Nadačního fondu Praha 
10 Pomáhá, probíhajících jednání s bankami ohledně úročení vkladových účtů, zavedení 
skladového hospodářství na prodej zboží a sloučení provozoven Praha 10 - Majetková a.s. 
Diskuse: -
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bod. č.2

Paní předsedkyně vyzvala členy Finančního výboru k hlasování ohledně vystoupení pana
Mgr. Petra Janů k bodu č.2 bez omezení

Hlasování o vystoupení pana Mgr. Petra Janů k bodu č.2 FiV
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

8 0 0
Vystoupení pana Mgr. Petra Janů bylo schváleno

Mgr. Petr Janů východiska a ekonomické parametry smlouvy o nájmu mezi MČ Praha 10 a 
Praha 10- Majetková a.s.
Diskuse: Petr Kopecký, doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., Mgr. Petr Janů, Ing. Jana 
Komrsková, Mgr. Martin Čásenský, Marek Dvořák, BBA

Hlasování o vystoupení hosta pana Ing. Petra Beneše k bodu č.3 FiV
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

3 4 1
Diskuse pana Ing. Petra Beneše nebyla schválená

Ing. Jana Komrsková ve svém vystoupení uvedla, že na základě jejích zjištění má podezření, 
že Praha 10 - Majetková, a.s. porušila zákon o zadávání veřejných zakázek, když v jeden den 
bez veřejné soutěže podepsala 4 smlouvy na opravu 8 bytů, které ji byly pronajaty MČ Praha 
10, v celkové hodnotě 6.029.870 Kč. Dále upozornila, že se stále jedná o majetek HMP.
Mgr. Petr Janů uvedl, že postupuje souladu s vnitřními pravidly společnosti, vyhodnocením 
místně, věcně a časově ne/souvisejícím plněním a že obdobně dlouhodobě postupuje při 
opravách volných bytů i samotná MČ.

bod č.4
Příští jednání FiV bude 4.12.2024 od 15 hodin, kdy se bude projednávat návrh Rozpočtu a 
plánu zdaňované činnosti na rok 2025 a Akčního plánu.
Diskuse: Ing. Jana Komrsková

David Krůta
předsedkyně FiV

Mgr. Adriána Matisová-,

datum vyhotovení zápisu 7.11.2024
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USNESENÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZMČ PRAHA 10
č. FiV/5/1 

ze dne 4.11.2024

k aktualizaci Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 2020-2030

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10

I. BERE NA VĚDOMÍ
aktualizaci „Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 2020-2030“ 
dle předloženého materiálu

II. DOPORUČUJE
Zastupitelstvu MČ Praha 10 schválit aktualizaci "Strategického plánu udržitelného rozvoje 
MČ Praha 10 pro období 2020-2030" v oblasti 1 Otevřená a oblasti 6 Podnikavá.

doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 
předsedkyně Finančního výboru ZMČ Praha 10


